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Hei Marte 
 
Vi vart skuffa over at ingen innspel frå Indrefjorden vart tekne til fylgje. Spesielt er det uforståeleg at 
ikkje tomtane på Romarheimsneset kunne få bli verande; - dei var jo i 2011-planen. Vi kan ikkje då 
forstå at kommuneplane skulle måtte ut på 2. gangs høyring å behalde dei. Men vi forstår jo at 
sentralistane, den lissom-grøne byvekst-mafiaen, pressar på kommunen med alt sitt statlege fake-
news. 
 
Det eg lurar på, er om eg kan få kopi av dokument frå fylkeskommunen der dei skriv at det bør stillast 
plankrav for "LNS18-Dyrkolbotn". Det er omtalt på ditt merknadskjema under "offentlege etatar" nr 
11 punkt 10.  
Er det berre ei misforståing, eller er det grunngjeve mednoko? (Vårt "store prosjekt" har jo allereide 
byggeløyve, og resten er "småtteri" (+ ein fjøs som går under LNF ) 
 
Venleg helsing 
Signhild Dyrkolbotn 
 
 
 
 
 


